

Title (en)
FOLDER.

Title (de)
MAPPE.

Title (fr)
CHEMISE.

Publication
EP 0470985 A1 19920219 (DE)

Application
EP 90906964 A 19900503

Priority

- DE 3914750 A 19890505
- DE 8905630 U 19890505

Abstract (en)

[origin: WO9013438A1] The folder will take sheets of paper up to a given format. It consists of a basic member (10), e.g. of cardboard or another flat material, which is slightly larger than the paper format, a cover (14) bordering it via a fold and a pocket connected to the basic member. This pocket is formed by pocket flaps (16) bordering the narrow sides of the basic member (10) via folds and also by a side member (18) bordering a long side of the basic member (10) with a locking flap (22) bordering the free end via another fold. In making the pocket, the locking flap (22) is inserted between the basic member (10) and the folded pocket flaps (16). A fileable folder is obtained if there are closing lugs (38) on the locking flap (22) which may be inserted through slots (40) in the fold between the basic member (10) and the side piece (18).

Abstract (fr)

La chemise sert à recevoir des feuilles de papier jusqu'à un format déterminé. Elle se compose d'un élément de base (10) de dimensions légèrement supérieures à ce format, réalisé par exemple en carton ou dans un autre matériau plat, d'un dessus (14) relié à l'élément de base par un pli et d'une poche fixée sur l'élément de base. Cette poche est constituée de rabats (16), qui sont séparés des petits côtés de l'élément de base (10) par des plis, et d'une partie latérale (18) adjacente à un grand côté de l'élément de base (10) et comportant en son extrémité libre une patte de fermeture (22) dont elle est séparée par un autre pli. Pour la fabrication de la poche, la patte de fermeture (22) est insérée entre l'élément de base (10) et les rabats repliés (16). On obtient une chemise que l'on peut ranger dans un classeur lorsque la patte de fermeture (22) comporte des pattes d'insertion (38) qui s'insèrent dans des fentes (40) dans le rabat pliable séparant l'élément de base (10) et la partie latérale (18).

IPC 1-7

B42F 7/04; B42F 13/00

IPC 8 full level

B42F 7/04 (2006.01); **B42F 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 7/04 (2013.01); **B42F 13/0006** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9013438A1

Cited by

DE102009006328A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9013438 A1 19901115; DE 59004564 D1 19940324; EP 0470985 A1 19920219; EP 0470985 B1 19940209

DOCDB simple family (application)

EP 9000708 W 19900503; DE 59004564 T 19900503; EP 90906964 A 19900503